
   
Dagordning rådsmöte nr. 1 VT2021  

Tisdagen den 19 januari 2021 kl. 17:00–19:00.  
Digitalt möte via Zoom – en möteslänk skickades ut dagen för mötet.  

  
Kallade:  
Ellinor Hedgren Rylander  Närvarande 

Dosti Tuana   Närvarande 
Ellen Gustafsson Björverud Närvarande 
Johan Alexandersson  Närvarande 
Evelina Siska  Närvarande 
Erik Hellsing   Närvarande 
Elin Englund   Anmält frånvaro 
Jacob Björnberg  Anmält frånvaro 
Helena Eriksson   Närvarande 
Emanuel Sonstrand  Närvarande 
 
SUS Studentombud Carl Tjernell Närvarande 
  

1. Mötets öppnande   
Mötet öppnades kl. 17:10. 
 
2. Mötesformalia  

a. Upprättande av närvarolista.  
b. Val av mötesordförande.  

a. Ellinor Hedgren Rylander valdes till mötesordförande. 
c. Val av sekreterare. 

a. Ellen Gustafsson Björverud valdes till sekreterare. 
d. Val av justerare. 

a. Ellinor Hedgren Rylander valdes till mötesordförande. 
e. Anmälan av eventuella övriga punkter till dagordningen.  

a. Förfrågan om genomgång av problematiken kring grundkursen i straffrätt 
2020 läggs till under punkt 4.c. 

g. Godkännande av dagordning. 
a. Dagordningen godkändes. 



 
3. Information från kåren  

- Kårens nya hemsida har lanserats och är online. 
o Inte helt uppdaterad men all information ska finnas på hemsidan, men kanske 

finns på ett nytt ställe. Maila studentombud om det är problem med att hitta 
runt. 

o Kårens kommunikatörer arbetar på en lösning för hur linjerådets protokoll ska 
läggas upp på hemsidan. 

- Juridiska fakulteten har uppmärksammat att linjerådet på sitt konstituerande möte 
(2020-12-15) har valt in för många studentrepresentanter till Lärarförslagsnämnden.  

o Linjerådet beslutar att Evelina och Helena kvarstår som ordinarie respektive 
suppleant i nämnden. 

  
4. Besluts- och diskussionspunkter  

a. Återkoppling sedan det konstituerande mötet.  
a. Överlämningar 

a. Johan, Evelina, Erik, Emanuel, Ellen, Helena och Dosti har blandade 
uppfattningar om sina överlämningar. 

a. De som inte känner sig fullt nöjda ska kontakta sina 
föregångare eller allteftersom be om råd. 

b. Kontakt med utskott 
a. Registreringar av studentrepresentanter har gått bra! 
b. Erik har fått både kallelse och dagordning till fakultetsnämnden. 

a. Det bör fungera bra för alla men utskotten startar vid olika tider 
i början av terminen. 

b. Formellt val till kommande poster i Linjerådet 
a. Budgetberedningen 

a. Ellinor föreslår Emanuel på grund av sin roll som kassör. 
a. Emanuel väljs till ordinarie representant. 

a. Fråga om överlämning. Carl påpekar att det finns en rätt 
till introduktion och att Juridicum ofta kontaktar på ett 
bra sätt. 

b. Fråga om suppleant bordläggs tills det har etablerats en bra 
kontakt. 

b. Utvärdering av juristprogrammet 
a. Helena är sittande men då utvärderingen har skjutits upp till 2022 

bordläggs frågan. 
c. Arbetsgruppen för institutionens miljörepresentanter (förslagsvis 

representerat genom skyddsombudet) 
a. Skyddsombudet inte närvarande, frågan bordläggs. 

d. Arbetsgruppen för institutionens miljörepresentanter (förslagsvis 
representerat genom skyddsombudet) 

a. Skyddsombudet inte närvarande, frågan bordläggs. 



e. Gruppen för jämställdhet och likabehandling (förslagsvis representerat genom 
jämlikhetsombudet) 

a. Jämlikhetsombudet inte närvarande, frågan bordläggs. 
f. Lokala rådet för arbetsmiljö och lika villkor (RALV) (förslagsvis representerat 

genom skyddsombudet och/eller jämlikhetsombudet) 
a. Varken skyddsombudet eller jämlikhetsombudet var närvarande, 

frågan bordläggs. 
c. Förfrågan om genomgång av problematiken kring grundkursen i straffrätt 2020. 

a. Ellinor redogjorde för proceduren efter omtentamen i augusti. 
a. Majoritet av studenterna underkända. Synpunkter linjerådet fick ta del 

av var bland annat att tentan upplevdes ligga på en högre 
svårighetsnivå än grundnivå, att undervisningen hade blandad kritik 
vad det gällde de förinspelade föreläsningarna och att bemötandet från 
lärarna var halvdan – tekniken stod i vägen för undervisningen. 

b. Ellinor deltog på tentamensgenomgången men blev ej särskilt väl 
mottagen av Dennis Martinsson och Frida Velander. 

c. Ärendet togs även upp i institutionsstyrelsen. 
d. Under ett möte med prefekten, studierektorn, Dennis och Frida blev 

slutsatsen att det inte fanns något att anmärka på och att studentresultat 
inte är en grund för prefektärende. Linjerådet fick inte närvara på det 
här mötet. 

e. Utbildningsutskottet kom fram till att det inte var läge med en extra 
kursutvärdering. 

f. Oklart om det skulle vara en fråga för prefekten. 
g. Ellinor, Dosti, Helena, Johan och tidigare linjeråds-kollegan Amanda 

var på möte med ställföreträdande prefekt Jane Reichel, prefekt Gustaf 
Sjöberg, Kursföreståndare för grundkursen i straffrätt Annika 
Suominen, examinator Frida Velander och ansvarig för 
straffrättsämbetet Claes Lernestedt. Då linjerådet endast ska agera 
studiebevakande var det ett övertramp att agera som ombud på 
tentamensgenomgång. Resultatet från linjerådets enkät med fyra 
kursomgångar visade på väldigt få resultat men gav ändå en viss 
nyansering av vad studenter upplevt under kursen. Ledningen tog med 
sig detta, till exempel fick inte Dennis vara examinator på ordinarie 
tentamen HT20. 

b. Dosti tillade att kursen är under rekonstruktion och då det är relativt nya 
kursansvariga är de medveten om problematiken angående att huvudboken på 
kursen motsägs i viss mån av de ansvariga. 

c. Ellinor tillade att en faktor till att det var många som blev underkända är att 
kursen riktar sig till de förstahandsregistrerade och inte till omregistrerade – 
många fler som är omregistrerade nu, möjligen på grund av pandemin.  

d. Evelina undrar hur vi ska gå tillväga om samma problematik uppstår igen. 
a. Ellinor föreslår proceduren att: 



1. Hänvisa till att studenterna först hör av sig till 
ledningen själva och sedan meddelar oss vad de 
har fått för svar. 

2. Linjerådet hör av sig till kursföreståndare. 
3. Linjerådet kontaktar prefekten. 

b. Johan tillade att kursföreståndare ofta är angelägna att korrigera 
problematiken – exempel, CB nyligen. Problemet gällande straffrätten 
var att Dennis vägrade kontakt.  

c. Dosti tillade att det har påbörjats ett bra arbete men att vi kommer 
behöva arbeta mer med prefekterna för att upprätta en form av plan. 

d. Helena tillade att hon har kontaktat SUS angående hur vi kan och bör 
agera då det kanske inte räcker med att vi går via institutionen.  

e. Helena föreslog en återkoppling till studenterna om vad linjerådet gjort 
i detta ärende – alla var ense om att det är en bra idé. 

a. Ellinor ska upprätta ett utkast och även förmedla det till de 
straffrättsansvariga så de kan komplettera med om de gjort fler 
ändringar. 

 
6. Övriga ärenden  

a. Linjerådet ska ha en egen sida på Athena för att enklare kunna förmedla information, 
mötesdatum och protokoll till studenterna. 

a. Ellinor har inte lyckats komma i kontakt med ansvarig men Evelina tar på sig 
att kontakta handläggaren på Juridiska fakultetskansliet.  

b. Kåren ska ha viss behörighet till linjerådets sida på Athena.  
b. Kåren anordnar en digital träff för nya studentrepresentanter torsdagen den 21 januari. 
c. Evelina lyfter en fråga om att visa upp linjerådet för jikarna VT21. 

a. Om möjlighet finns introducera linjerådet innan jikarnas fejkföreläsning 
onsdag den 20 januari. 

b. Ellen föreslår att vi lägger ut inlägg i de Facebook-grupper som nya studenter 
använder. Evelina ska inom kort skriva ett inlägg och lägga upp i relevanta 
kanaler. 

 
7. Datum för nästa möte 
Preliminärt datum och tid för nästa möte: tisdagen den 9 februari 2021 kl. 17:00-19:00. 
 
8. Mötet avslutas  
Mötet avslutas kl. 18:08. 
 
 
 
 
 
Som ovan,    Protokoll uppvisat/ 
Ellen Gustafsson Björverud, sekreterare  Ellinor Hedgren Rylander, justerare 


	1. Mötets öppnande

